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衡水昕龙制动绝缘材料有限公司
XINLONG    C O., LTD

昕龙公司成立于2006年。主要生产风力发电机用制动器摩擦片：

偏航摩擦片、高速主轴摩擦片、转子摩擦片、被动摩擦片、高分子-

摩擦片、电磁摩擦片等。大部分原材料实现了自主生产、自主把控

从源头控制了产品质量。 发明的多改性摩擦片具有耐闻、耐磨、抗压

降噪等优点，已经成功应用到了各个风电场。公司承接摩擦片的技改

业务：降噪型摩擦材料解决方案、高耐磨型摩擦材料解决方案、替代-

型摩擦片解决方案，具有节源降耗降本、高性价比的优点。型摩擦片解决方案，具有节源降耗降本、高性价比的优点。

Xinlong Company was established in 2006. The main production of wind -

turbine brake friction plate: yaw friction plate, high-speed spindle friction -

plate, rotor friction plate, passive friction plate, polymer friction plate,

electromagnetic friction plate and so on. Most of the raw materials have 

achieved independent production and control, and the product quality 

has been controlled from the source. The modified friction plate has the 

advantages of smell resistance, wear resistance, pressure resistanceadvantages of smell resistance, wear resistance, pressure resistance

noise reduction, etc., and has been successfully applied to various wind-

farms. The company undertakes the technical improvement business of 

friction sheet: noise reduction friction material solution, high wear-

resistance friction material solution, alternative friction sheet solution

with the advantages of saving source, reducing cost and high cost 

performance.

风力发电机摩擦材料（摩擦片）源头工厂
Wind turbine friction material (friction brake pads)  The origin factory

TANFA

Spring-Applied Safety Brakes plate

Brake Liners For Electro Magnetic Brakes

风力发电机用 电磁制动器摩擦片
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型号众多，请联系咨询档案库查询:
There are many models available, please contact us for reference in 

the archive database:

... ...

风电高速主轴摩擦片
Copper-based Sintered Brake Pads for Wind turbine

Wind power -Yaw brake caliper piston
风力发电机用 铜套铜杯 主被动阻尼片
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Yaw Brake Pads Series:
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